## Members of the Kowloon City District Council visit the upgraded Central Kowloon Route - Community Liaison Centre

Members of the Kowloon City District Council visited the upgraded CKR-Community Liaison Centre (CLC) on 14 June 2022 and 27 June 2022 to experience interactive facilities, including Theatre, Information Kiosk, Holographic Model and CAVE (Computer Aided Virtual Environment), "Linking East with West" Feature Wall, etc. in the Centre.

The CLC has been upgraded and re-opened with a new and refreshing look from 23 May 2022. The public are welcome to visit the Centre and enjoy the facilities during opening hours.

## 九龍城區區議員參觀翻新後的中九龍幹線一社區聯絡中心

九龍城區區議員於 2022 年 6 月 14 日及 2022 年 6 月 27 日參觀升級後的中九龍幹線一社區聯絡中心,並體驗中心內多個互動設施,包括:放映區、互動資訊站、全息投影模型、虛擬實境「洞穴」體驗、「龍貫東西」特色牆等。

全面翻新及升級的社區聯絡中心已於 2022 年 5 月 23 日重新開放。歡迎公眾於中心開放時段,蒞臨參觀及使用中心內的互動展品及模型。







